禱告事項 Prayer Requests

<u>羅馬書 Romans 15:5</u>

但願賜忍耐安慰的 神、叫你們彼此同心、效法基督耶穌 · May the God who gives endurance and encouragement give you a spirit of unity among yourselves as you follow Christ Jesus,

為弟兄姊妹禱告, 在疫情中與神與人仍建立良好的互動, 並且每個人都有禱告夥伴或參加RPG小組, 為神國、教會、小家及彼此靈魂體的興盛禱告。

Please pray for each brothers and sisters to continue to establish good relationships with God and with other people during this pandemic. Pray that everyone has a prayer partner or participates in an RPG group to pray for the kingdom of God, the church, small groups, and each other's souls. <u>羅馬書 Romans 6:4</u>

所以我們藉著洗禮歸入死、和他一同埋葬.原是叫我們一舉一動有新生的樣 式、像基督藉著父的榮耀、從死裡復活一樣。We were therefore buried with him through baptism into death in order that, just as Christ was raised from the dead through the glory of the Father, we too may live a new life.

為受洗者禱告, 求神堅定他們受洗的心志, 並賜福與他們,保守他們一生都跟隨神。

Pray for the newly baptized. Please ask God to bless them, protect them and strengthen their desire to follow God throughout their lives.



<u>詩篇 Psalms 57:7</u>

神阿、我心堅定、我心堅定. 我要唱詩、我要歌頌。

My heart is steadfast, O God, my heart is steadfast; I will sing and make music.

讀經&信息 Scripture Reading & Message

^{9.}所以你們禱告、要這樣說.我們在天上的父、 願人都尊你的名為聖。^{10.}願你的國降臨。願 你的旨意行在地上、如同行在天上。 ^{9.}"This, then, is how you should pray: " 'Our Father in heaven, hallowed be your name, ¹⁰ your kingdom come, your will be done on earth as it is in heaven.

【馬太福音 Matthew 6:9-14】

^{11.}我們日用的飲食、今日賜給我們。^{12.}免我們 的債、如同我們免了人的債。13.不叫我們遇見 試探·救我們脫離兇惡。因為國度、權柄、榮 耀、全是你的直到永遠、阿們。14.你們饒恕人 的過犯、你們的天父也必饒恕你們的過犯。 ^{11.}Give us today our daily bread.^{12.}Forgive us our debts, as we also have forgiven our debtors.¹³ And lead us not into temptation, but deliver us from the evil one.¹⁴.For if you forgive men when they sin against you, your heavenly Father will also forgive you.



5 Key Points on Prayer

馬太福音 Matthew 6:9-14

講員Speaker | 張宗培 牧師 Ps. Wilson Chang 翻譯Interpreter | 趙唯甯 姐妹 Sister Stella Chao



Response

本週經文 This week Scripture

馬太福音 Matthew 6:9-13

所以你們禱告、要這樣說 · 我們在天上的父、願人都尊你的名為聖。 願你的國降臨。願你的旨意行在地上、如同行在天上。 我們日用的飲食、今日賜給我們。 免我們的債、如同我們免了人的債。 不叫我們遇見試探·救我們脫離兇惡。 因為國度、權柄、榮耀、全是你的直到永遠、阿們。

"This, then, is how you should pray: " 'Our Father in heaven, hallowed be your name, your kingdom come, your will be done on earth as it is in heaven. Give us today our daily bread.Forgive us our debts, as we also have forgiven our debtors.And lead us not into temptation, but deliver us from the evil one.'

受洗見證分享 Testimony

第61屆浸禮 - 2

見證-中文版

Testimony- In English









報告事項 Announcements

信仰連連看 Faith Alive

6/20 12:20-13:00 Zoom 視訊 ~ 連連看 ~

講題 *Topic :* 【在家工作的情況與挑戰】



張宗培 牧師



6/27 主日信息 Sunday Message

講員 Speaker: 楊右任 弟兄 Brother Yu-Jen

講題 sermon: 禱告不只有一種方式

Board Meeting



7/4 (主日) 12:30-13:30

請 各位理監事 準時參加

歡迎申請成為會員 Appication for Church Membership



招待處設有會員申請表 填表完成請逕交淑敏姐妹 Application form is at the reception. Please hand in the form to sister Ou.

加入會員申請單

中壢校區基督教會暨桃園市基督福音教育協會

贊助會員/教會會員/協會會員 申請單

	姓			名		性別	出生年月日	
	籍			貫	省(市)	縣(區)	身份證字號	
會	Þ	籍	住	址				
員	通	訊	地	址				
資	Ē	話 /	/ 手	機			FB	
料	E ·	- m	a i	1			Line	
	服	事	經	歷			職業	
	專	長	オ	能			其他	
					□費助會員 - 凡認同本會信仰宗旨奉獻支持者			
	審核結果				□教會會員 - 已受洗的基督徒並於本會穩定聚會半年以上			
					□協會會員 - 設藉桃園市的教會會員(具理監事選舉與被選舉資格)			

申請人:

(簽章) 中華民國 年 月

日

110學年度停車證申請



歡慶主日 / 浸禮 Baptism Sunday

下週日 6月 27日 ^{呵哈小組 /} 徐曉筠



邀請弟兄姐妹線上觀禮 Please join us online for the baptismal ceremony

歡迎新朋友 Welcome New Comer

親愛的新家人你好! 這個線上新人表單, 可以讓我們更了解你, 也歡迎你來參加 我們的線上小家聚會喔! Welcome home!







我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2) 因我見你裡面有王的榮美 Because in you, I see the glory of God 我用主的愛真誠來愛你 With the love of God, I love you genuinely

祝福 Benediction